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BRM.0012.1.25.2020       

 

 

Protokół nr 22/2020 

ze zdalnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Opola 

w dniu 17 listopada 2020 r. 

 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w formie zdalnej, tzn. w formie 

wideokonferencji. Przewodniczący Komisji oraz pozostali członkowie łączyli się za pomocą 

programów CISCO Webex oraz eSesji. 

Posiedzenie zdalne trwało od godz. 16:02 do godz. 18:34.                  

Posiedzeniu przewodniczył radny Marek Kawa - przewodniczący Komisji. 

 

W chwili stwierdzania prawomocności posiedzenia uczestniczyło w nim 8 członków Komisji 

(radni: Marek Kawa, Elżbieta Kurek, Tomasz Kaliszan, Jacek Kasprzyk, Jolanta Kawecka, 

Marek Masnyk, Piotr Mielec i Michał Nowak). Po dołączeniu radnej Danuty Sokołowskiej 

w posiedzeniu brali udział wszyscy członkowie Komisji. 

Obecność członków Komisji została potwierdzona poprzez odczytanie listy obecności przez 

przewodniczącego Komisji. Każdy radny, którego wizerunek był widoczny podczas 

wideokonferencji, potwierdzał osobiście swoją obecność wypowiadając słowo „obecny/a”. 

Wizerunek radnej Danuty Sokołowskiej nie był widoczny podczas posiedzenia Komisji, ale 

zgłaszała problemy techniczne, a radny Piotr Mielec potwierdzał jej obecność. 

Listę członków Komisji oraz listę gości obecnych na posiedzeniu Komisji załącza się do 

protokołu. 

 

Komisja obradowała według następującego porządku obrad: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 21/2020 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

w dniu 20 października 2020 r. 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Opola (druk nr 792). 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2021 

rok (druk nr 791). 

 

4. Rozpatrzenie wyników z przeprowadzonej kontroli w zakresie: "Kontrola działań 

podejmowanych przez Prezydenta Miasta Opola oraz Miejski Zarząd Dróg celem 

zapewniania należytego stanu technicznego dróg w latach 2016-2019". 

 

5. Sprawy różne. 

 

a) Propozycje tematów do ramowego planu pracy Rady Miasta Opola na 2021 rok. 

b) Pismo mieszkańca o możliwości naruszenia dyscypliny finansów publicznych. 

 

 

Do 1. punktu porządku posiedzenia: 

 

Protokół nr 21/2020 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

20 października 2020 r. został zatwierdzony bez uwag, jednogłośnie w obecności 8 członków 
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Komisji. Za głosowali radni: Marek Kawa, Elżbieta Kurek, Tomasz Kaliszan, Jacek Kasprzyk, 

Jolanta Kawecka, Marek Masnyk, Piotr Mielec i Michał Nowak. 

Do 2. i 3. punktu porządku posiedzenia: 

 

 Radni przez aklamację przyjęli wniosek, aby punkty 2 i 3 omawiać łącznie 

w trybie pełnym z pytaniami i dyskusją. Wspólnego wprowadzenia do projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Opola (druk nr 792) oraz do 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2021 rok (druk nr 791) 

dokonała Renata Ćwirzeń-Szymańska – Skarbnik Miasta Opola. 

 

Pytania zadali radni: Tomasz Kaliszan, Michał Nowak i Marek Kawa, a odpowiedzi udzielali: 

Renata Ćwirzeń-Szymańska – Skarbnik Miasta Opola, Teresa Sobel-Wiej – Dyrektor 

Miejskiego Zarządu Dróg w Opolu, Przemysław Zych – Zastępca Prezydenta Miasta Opola, 

Małgorzata Stelnicka – Zastępca Prezydenta Miasta Opola i Zdzisław Markiewicz – Dyrektor 

MOPR w Opolu. 

Radni: Tomasz Kaliszan, Michał Nowak i Marek Kawa zostali poinformowani, że na część 

swoich pytań uzupełnienie odpowiedzi dostaną w formie pisemnej w późniejszym terminie. 

Dyskusji nie podjęto. 

 

 

Opinia                                                                                                                                

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola                                                                                

z dnia 17 listopada 2020 r.  

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Opola (druk nr 792). 

 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Jacek Kasprzyk, Jolanta Kawecka, Marek Masnyk, Piotr 

Mielec, Danuta Sokołowska), przy braku głosów przeciwnych i 4 głosach wstrzymujących się 

(radni: Tomasz Kaliszan, Marek Kawa, Elżbieta Kurek, Michał Nowak). 

 

 

Opinia                                                                                                                                

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola                                                                                

z dnia 17 listopada 2020 r.  

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2021 rok (druk 

nr 791). 

 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Jacek Kasprzyk, Jolanta Kawecka, Marek Masnyk, Piotr 

Mielec, Danuta Sokołowska), przy braku głosów przeciwnych i 4 głosach wstrzymujących się 

(radni: Tomasz Kaliszan, Marek Kawa, Elżbieta Kurek, Michał Nowak). 
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Do 4. Punktu porządku posiedzenia: 

 

Kontrolę BRM.0011.5.2019 w zakresie: "Kontrola działań podejmowanych przez Prezydenta 

Miasta Opola oraz Miejski Zarząd Dróg celem zapewniania należytego stanu technicznego dróg 

w latach 2016-2019" krótko omówił radny Marek Kawa – przewodniczący zespołu 

kontrolnego. Poinformował również o otrzymanych wyjaśnieniach Prezydenta Miasta Opola 

w związku z odmową podpisania protokołu. 

 

Zespół kontrolny po zapoznaniu się z wyjaśnieniami Prezydenta Miasta Opola wycofał się 

z jednego zalecenia („Zwiększyć obsługę kadrową w MZD ds. przygotowywania wniosków do 

Wojewody Opolskiego  oraz kadry przygotowującej na bieżąco  informacje co do własności 

i stanów prawnych nieruchomości zajętych pod drogi publiczne na terenie m. Opola”)  

i w swoim stanowisku przedstawił dwa zalecenia pokontrolne: 

 

1. Konsekwentnie zwiększać środki na remonty nawierzchni chodników. 

2. Przyspieszyć prace związane z realizacją inwestycji – nowa przeprawa przez Odrę. 

 

Stanowisko zespołu kontrolnego dołącza się do protokołu. 

 

Komisja przeszła do pytań połączonych z dyskusją. Udział w nich wzięli radni: Tomasz 

Kaliszan, Jolanta Kawecka, Jacek Kasprzyk, Marek Kawa, Piotr Mielec, Michał Nowak, 

Tomasz Kaliszan i Elżbieta Kurek oraz Małgorzata Stelnicka – Zastępca Prezydenta Miasta 

Opola i Grzegorz Marcjasz – Sekretarz Miasta. 

 

Radni przystąpili do zaopiniowania zaproponowanych zaleceń. 

 

1. Konsekwentnie zwiększać środki na remonty nawierzchni chodników. 

 

 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 9 głosami. Za głosowali radni: Tomasz Kaliszan, Jacek 

Kasprzyk, Marek Kawa, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Marek Masnyk, Piotr Mielec, 

Michał Nowak i Danuta Sokołowska. 

 

 

2. Przyspieszyć prace związane z realizacją inwestycji – nowa przeprawa przez Odrę. 

 
Komisja nie zajęła stanowiska wobec powyższego zalecenia, ponieważ 4 radnych głosowało za 

(Tomasz Kaliszan, Marek Kawa, Jolanta Kawecka, Michał Nowak), 4 radnych było przeciw 

(Jacek Kasprzyk, Marek Masnyk, Piotr Mielec, Danuta Sokołowska), a radna Elżbieta Kurek 

wstrzymała się od głosu. 

 

 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej 

z dnia 17 listopada 2020 r.  

z przeprowadzonej kontroli Prezydenta Miasta Opola i Miejskiego Zarządu Dróg 

w zakresie: „Kontrola działań podejmowanych przez Prezydenta Miasta Opola oraz 

Miejski Zarząd Dróg celem zapewniania należytego stanu technicznego dróg 

w latach 2016-2019”. 

 

 

Komisja zapoznała się z protokołem kontroli, ustaleniami zespołu kontrolnego oraz 

z wyjaśnieniami Prezydenta Miasta Opola w związku z odmową podpisania protokołu i nie 
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wniosła uwag do przedłożonego  materiału. Biorąc pod uwagę ustalenia zespołu wynikające 

z czynności kontrolnych Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o wydanie na 

podstawie § 56 ust. 1 Statutu Miasta Opola następującego zalecenia pokontrolnego: 

 

1. Konsekwentnie zwiększać środki na remonty nawierzchni chodników. 

 

Powyższe podjęto w jawnym głosowaniu 5 głosami za (radni: Tomasz Kaliszan, Marek Kawa, 

Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Michał Nowak), przy 1 głosie przeciwnym (radna Danuta 

Sokołowska) i 3 głosach wstrzymujących się (radni: Jacek Kasprzyk, Marek Masnyk, Piotr 

Mielec). 

 

Komisja Rewizyjna przedłoży Radzie Miasta Opola stosowny projekt uchwały w sprawie 

zaleceń pokontrolnych. 

 

 

Do 5. punktu porządku posiedzenia: 

 

W punkcie sprawy różne członkowie Komisji zapoznali się z Pismem Przewodniczącego Rady 

dot. propozycji tematów do ramowego planu sesji na rok 2021 i przedstawili następujące 

tematy: 

 

1. Działalność miasta Opola w zakresie przeciwdziałania COVID-19 (lata 2020-2021) – 

listopad 2021 r. 

2. Polityka miasta Opola w zakresie gospodarowania odpadami w latach 2020-2021 – 

listopad 2021 r. 

 

Powyższe przyjęto przez aklamację w obecności wszystkich członków Komisji, 

ponieważ nikt z radnych nie wyraził sprzeciwu.  

 

 

Członkowie Komisji zapoznali się i przyjęli do wiadomości pismo mieszkańca informujące 

o możliwości naruszenia dyscypliny finansów publicznych, które Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej przekaże przez Przewodniczącego Rady Miasta do Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

 

Porządek Komisji został wyczerpany. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

 

  Marek Kawa 

 

 
 

 

 

 

Protokołowała: 

Justyna Nagel 


